

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 12 AOÛT 2022

SPECIAL MEETING OF AUGUST 12TH, 2022

Procès-verbal de la séance extraordinaire tenue le 12 août 2022 au Centre communautaire Wentworth, situé au 86, chemin Louisa à Wentworth.

Sont présents : Jason Morrison, maire
Philippe Cyr, conseiller #1
Pierre Demers, conseiller #4
Jay Brothers, conseiller #5

Sont absents : Bill Gauley, conseiller #2
Allan Page, conseiller #3
Gilles Ouellette, conseiller #6

Les membres présents forment le quorum.

Ouverture de la séance

La séance est ouverte à 8h40 h par monsieur Jason Morrison, Maire de Wentworth. Madame Natalie Black, Directrice générale et greffière-trésorière, fait fonction de greffière.

Le Maire mentionne que l'avis de convocation comportant les sujets à traiter a été signifié à tous les membres du Conseil selon l'article 153 du Code municipal.

Minutes of the special meeting held August 12th, 2022 at the Wentworth Community Center at 86 Louisa Road in Wentworth.

Present are: Jason Morrison, Mayor
Philippe Cyr, Councillor #1
Pierre Demers, Councillor #4
Jay Brothers, Councillor #5

Absent are: Bill Gauley, Councillor #2
Allan Page, Councillor #3
Gilles Ouellette, Councillor #6

The members present form the quorum.

Opening of the Sitting

The meeting is open at 8:40 a.m. by Mr. Jason Morrison, Mayor of Wentworth. Mrs. Natalie Black, General Manager, Clerk-Treasurer, is acting as Clerk.

The Mayor declares that the Notice of Meeting has been given to all the Elected Officials containing all the subjects that will be taken into consideration in accordance with Article 153 of the Municipal Code.

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 12 AOÛT 2022

SPECIAL MEETING OF AUGUST 12TH, 2022

22-08-141 **Adoption de l'ordre du jour de la séance extraordinaire du 12 août 2022**

Il est proposé par le conseiller Philippe Cyr et résolu d'adopter l'ordre du jour pour la séance ordinaire du 12 août 2022.

Résolution adoptée à l'unanimité.

22-08-141 **Adoption of the agenda for the special meeting of August 12th, 2022**

It is proposed by Councillor Philippe Cyr and resolved to adopt the agenda for the special meeting of August 12th, 2022.

Resolution unanimously adopted.

Urbanisme / Town Planning

22-08-142 **Autorisation à signer une offre d'achat**

ATTENDU QUE la Municipalité a reçu l'offre d'achat d'une partie des lots 4 876 056, 6 386 605 et 4 878 322;

ATTENDU QUE la Municipalité accepte la juste valeur marchande pour l'achat de 3 920,1m²;

ATTENDU QUE la Municipalité accepte les conditions énumérées dans l'offre d'achat;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par le conseiller Jay Brothers et
RÉSOLU

QUE le maire, Jason Morrison, ainsi que Natalie Black, directrice générale et greffière-trésorière, soient autorisés à signer, pour et au nom de la Municipalité, l'offre d'achat.

Résolution adoptée à l'unanimité.

22-08-142 **Authorization to sign an offer to purchase**

WHEREAS the Municipality has received the offer to purchase part of lots 4 876 056, 6 386 605 and 4 878 322;

WHEREAS the Municipality accepts the fair market value for the purchase of 3 920,1m²;

WHEREAS the Municipality accepts the conditions detailed in the purchase offer;

THEREFORE it is proposed by Councillor Jay Brothers and
RESOLVED

THAT the Mayor, Jason Morrison, as well as Natalie Black, General Manager and Clerk-Treasurer, be authorized to sign, for and in the name of the Municipality, the offer to purchase.

Resolution unanimously adopted.

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 12 AOÛT 2022

SPECIAL MEETING OF AUGUST 12TH, 2022

22-08-143

Réponse à l'assignation de la partie intéressée, la municipalité du Canton de Wentworth

ATTENDU la procédure judiciaire de monsieur Glen Nobes concernant les lots 5 085 437 et 5 085 438;

ATTENDU que ces lots sont actuellement au nom de monsieur Walter Nobes;

ATTENDU que la procédure intentée par monsieur Glen Nobes requiert de connaître les intentions de la Municipalité puisque celle-ci a des lots adjacents auxdits lots;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Pierre Demers et
RÉSOLU

DE SIGNIFIER au requérant que la Municipalité n'a pas l'intention de s'opposer;

DE MANDATER Me Rino Soucy de la firme DHC avocats afin de signifier le choix de la Municipalité.

Résolution adoptée à l'unanimité.

22-08-143

Response to the summons of the interested party, the Municipality of the Township of Wentworth

WHEREAS the legal proceedings of Mr. Glen Nobes concerning lots 5 085 437 and 5 085 438;

WHEREAS these lots are currently in the name of Mr. Walter Nobes;

WHEREAS the proceedings instituted by Mr. Glen Nobes require to know the intentions of the Municipality since it has lots adjacent to said lots;

THEREFORE it is proposed Councillor Pierre Demers and
RESOLVED

TO NOTIFY the applicant that the Municipality does not intend to oppose;

TO MANDATE Me Rino Soucy of the firm DHC Lawyers to signify the Municipality's choice.

Resolution unanimously adopted.

Période de questions

Aucune

Question Period

None

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 12 AOÛT 2022

SPECIAL MEETING OF AUGUST 12TH, 2022

22-08-144

Clôture

Il est proposé par le conseiller Philippe Cyr et résolu de clore l'assemblée à 8h50.

Résolution adoptée à l'unanimité.

22-08-144

Closure

It is proposed by Councillor Philippe Cyr and resolved to close the meeting at 8:50 a.m.

Resolution unanimously adopted.

Jason Morrison
Maire
Mayor

Je, Jason Morrison, atteste que la signature du présent procès-verbal équivaut à la signature par moi de toutes les résolutions qu'il contient au sens de l'article 142 (2) du Code municipal.

I, Jason Morrison, certify that the signing of these minutes is equivalent to the signature by me of all resolutions contained as per Article 142 (2) of the Municipal Code.

Natalie Black
Directrice générale et greffière-trésorière
General Manager and Clerk-Treasurer

La prochaine séance du Conseil sera tenue à 19h00 le 12 septembre 2022 à l'endroit des assemblées soit au Centre Communautaire Wentworth au 86, chemin Louisa à Wentworth.

The next Council meeting will be held at 7:00 P.M. on September 12th, 2022 at the location for Council Meetings at the Wentworth Community Centre at 86 Louisa Road in Wentworth.